
1 

 

Zápis z 2. zasedání zastupitelstva  
obce Dolní Tošanovice konaného dne 20. 12. 2010  

 
                       _________________________________ * * * ________________________________ 
 
Přítomni členové ZO: Mgr. Honzáková (později), P. Blabla,  A. Škuta, V. Pohludka, X. 
Starobová, Mgr. E. Bartečková, E. Grygarová, Bc. I. Stříţ, M. Gongolová  
 

Zaměstnanci OÚ: Ing. A. Schebestová 
 
Hosté: Aneţka Ptáková, Zdeňka Stříţová, Miloš Dorda 
 

Zasedání zastupitelstva zahájil starosta obce v 18:05 hod.  
 

Návrhová komise: M. Gongolová, A. Škuta 
 

Ověřovatelé zápisu: Mgr. E. Bartečková, V. Pohludka 
 

Zapisovatelka: Ing. A. Schebestová 
 
                                                                                                           Hlasování: všech 8 přítomných pro 
 
P r o g r a m : 
 

1) Úvod, volba ověřovatelů zápisu a návrhové komise  
2) Kontrola zápisu a usnesení z minulého zasedání  
3) Dohoda o vzájemné příhraniční spolupráci s obcí Varín 
4) Financování odvozu odpadů na rok 2011 
5) Schválení sloţení inventarizačních komisí 
6) Ţádosti 

a. Ţádost o projednání návrhu ČOV – Vehovští 
b. Ţádost o dofinancování provozním nákladů ISÚ Komorní Lhotka 
c. Ţádost o finanční spoluúčast na nájmu budovy Policie ČR Hnojník 

7) Ţádost o dofinancování na výkon školství pro MŠ H. Tošanovice 
8) Schválení rozpočtu obce Dolní Tošanovice na rok 2011 

a. Ţádost o zohlednění a začlenění částky 110.000,- Kč pro MŠ do rozpočtu 
obce D. Tošanovice 

9) Schválení rozpočtového výhledu na léta 2011 - 2014 
10) Pověření starosty prováděním rozpočtových změn na období od 20. 12. Do 31. 12. 

2010 
11)  Aktualizace Obecně závazných vyhlášek o místních poplatcích 
12) Schválení ţádosti podání dotace na ministerstvo kultury pro pořízení počítače pro 

zajištění spuštění řádného automatizovaného knihovního procesu 
13) Informace o moţnostech dotací 
14) Všeobecná pošta, různé 
15) Diskuse 
16) Závěr.  

 
 

 
Ad 1.) Úvod, volba ověřovatelů zápisu a návrhové komise  
 
- viz. výše. (proběhlo)  
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Ad 2.) Kontrola usnesení z minulého zasedání  
 
Místostarostka seznámila členy ZO s obsahem zápisu a usnesení z minulého zasedání 
zastupitelstva obce Dolní Tošanovice ze dne 29. 11. 2010 a vyzval členy k vyslovení souhlasu 
s usnesením.        
 

                           Hlasování: všech 8 přítomných pro 
 
Starosta navrhl doplnění programu o další body: 
Konkrétně bod 7)  Ţádost o dofinancování na výkon školství pro MŠ H. Tošanovice 

8) Schválení rozpočtu obce Dolní Tošanovice na rok 2011 
a. Ţádost o zohlednění a začlenění částky 110.000,- Kč pro MŠ do 

rozpočtu obce D. Tošanovice 
b. Rozpočtová úprava č. 4/2010 

9) Schválení rozpočtového výhledu na léta 2011 – 2014 
 
 Starosta vyzval zastupitelstvo k hlasování, zda jsou pro rozšíření programu. 
 

Hlasování: všech 8 přítomných pro 
 

 
Ad 3.) Dohoda o vzájemné přeshraniční spolupráci s obcí Varín 
 
Starosta informoval přítomné členy zastupitelstva obce o dosavadní spolupráci. Oznámil, ţe 
byla dohodnuta návštěva partnerské obce Varín, aby se nová vedení obce seznámila. 
Nejčastějšími akcemi jsou fotbalová utkání a je moţnost, ţe by se konala i u nás. 
 
M. Gongolová doplnila, ţe smlouva o spolupráci je nutná, zvlášť pokud se pak dokládá 
v rámci ţádostí na různé projekty. 
 
Zastupitelé se seznámili s návrhem Dohody o partnerství s obcí Varín a starosta vyzval 
k hlasování o přijetí této dohody. (příloha č. 1) 
 

Hlasování: všech 8 přítomných pro 
 
 
Ad 4.) Financování odvozu odpadů na rok 2011 
 
Starosta seznámil zastupitele s návrhem společnosti Nehlsen, s.r.o. o moţnosti zaplacení 
zálohy na odvoz odpadů ve výši 250.000,- Kč na rok 2011. Pokud obec zaplatí tuto zálohu, 
získá tak 8% slevu. Starosta připomenul, ţe vybíráme v obci maximální částku za odvoz 
odpadů od občanů a přesto se náklady nedaří pokrýt. Proto je pro obec moţnost slevy 
výhodná. V roce 2010 jsme této moţnosti vyuţili. 
Následně vyzval k hlasování o zaplacení zálohy na odvoz odpadů pro rok 2011 ve výši 
250.000,- Kč. 
 

Hlasování: všech 8 přítomných pro 
 
Ad 5.) Schválení sloţení inventarizačních komisí 
 
Starosta přečetl přítomným zastupitelům návrh sloţení inventarizačních komisí a uvedl, ţe 
sami předsedové jednotlivých komisí si stanoví datum inventury, podle toho, jak budou její 
členové moci, kaţdý člen obdrţí písemné vyhotovení inventarizačních komisí. (příloha č. 2) 
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V. Pohludka se zeptal, do kdy mají být inventury hotovy. 
 
Starosta odpověděl, ţe se budou provádět po 31. 12. 2010. Poté vyzval k hlasování o výše 
zmíněném sloţení inventarizačních komisí. 
 

Hlasování: všech 8 přítomných pro 
 
Ad 6.) Ţádosti: 
 

a. Ţádost o projednání návrhu ČOV – Vehovští 
Starosta přednesl ţádost manţelů Vehovských o projednání návrhu ČOV. Informoval 
přítomné, ţe se byl na místě podívat a provedl šetření. Upřesnil, kterého místa se 
návrh týká, ČOV by měla stát v nejniţším bodě dané oblasti  
a bude tak i předejito do budoucna ucpání melioračních svodů. 
 

* 18. 20  - přišla zastupitelka Mgr. N. Honzáková. 
  
 Starosta vyzval k hlasování o návrhu ČOV – Vehovští. 

 
Hlasování: všech 9 přítomných pro 

 
b. Ţádost o dofinancování provozních nákladů ISÚ Komorní Lhotka 

Starosta přečetl ţádost o dofinancování provozním nákladů ISÚ Komorní Lhotka a 
dodal, ţe z naší obce je tam ubytovaná paní Stachovcová. Uvedl, ţe je pro částečné 
přispění na provoz, ale ţe by se určitě měli na tom podílet její rodinní příslušníci. 
Finanční výbor navrhl v rozpočtu na rok 2011 částku ve výši 2.000,- Kč, ale starosta za 
sebe navrhuje zvýšit částku ve výši 3.000,- Kč. 
 
E. Bartečková se ptala, jaká je finanční situace v rodině, zda by to pro ně bylo výrazné 
zatíţení, které by si nemohli dovolit? 
 
Starosta odpověděl, ţe paní Stachovcová má dvě děti. 
 
V. Pohludka podotkl, ţe zná případ, kdy takto přispívaly děti dotyčného, a nechtěl 
by, abychom takto přispívali na kaţdého občana v obdobné situaci. 
 
Starosta souhlasil, ţe kdyby jich bylo více, obec by si to nemohla dovolit. V ţádosti 
uvedli, ţe ţádají o částku ve výši 11.000,- Kč, on je pro 3.000,- Kč. 
 
M. Gongolová uvedla, ţe také souhlasí s 3.000,- Kč. 
 
Starosta nechal hlasovat o návrhu přispění ISÚ Komorní Lhotka na provozní náklady 
částkou 3.000,- Kč. 
 

Hlasování: všech 9 přítomných pro 
 

 
c. Ţádost o finanční spoluúčast na nájmu budovy Policie ČR Hnojník 

Starosta informoval zastupitele o jednání, které proběhlo na sněmu starostů. Tento 
rok platila Policie obci Hnojník nájemné za prostory ve výši 600 Kč/m2, podle návrhu 
obce Hnojník by se na nákladech podílely všechny obce mikroregionu rovným dílem, 
pro obec Dolní Tošanovice by to představovalo částku 20.000,- Kč ročně. 
Letos ţádá Policie ČR o prominutí nájemného v rámci úsporného balíčku, protoţe 
pokud by nájem platila, bude nucena oddělení v Hnojníku zrušit, proto také ţádá 
obec Hnojník o prominutí nájmu. Starosta také uvedl, ţe padl i návrh, aby obec 
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Hnojník nepoţadovala ţádnou spoluúčast a nájem prominula, ale nakonec byla 
částka za 1m2 sníţena na 300 Kč podle návrhu pana Tomiczka, který uvedl, ţe takto 
pronajímají kancelářské prostory v Třanovicích. 
Celkově pak došlo k rozpočítání nájmu na kaţdou obec podle počtu jejích obyvatel, 
takţe pro D. Tošanovice by se jednalo o 4557,- Kč ročně. 
 
M. Gongolová podotkla, ţe je to sporné, proč nepřistoupili na návrh Policie, ţe by 
nájemné bylo za symbolickou 1,- Kč? Budova, kde Policie ČR sídlí, se ani neopravuje. 
Co kdyţ budou chtít za chvíli i příspěvek na nájemné pro lékaře? 
 
E. Bartečková poznamenala, ţe částku 5.000,- Kč obec D. Tošanovice zvládne dát. 
 
Starosta dodal, ţe by bylo špatné, kdyby Policie v Hnojníku skončila. Informoval se  
také, jaká je četnost přestupků pro naši obec, je to 11 %, coţ zahrnuje hlavně 
přestupky v oblasti měření rychlosti, ke které v obci dochází. Po odečtení těchto 
přestupků jsou to uţ jen 4 % pro D. Tošanovice. 
 
Zastupitelé se seznámili s podklady o rozpočítání nájemného na jednotlivé obce. 
 
Následně nechal starosta o tomto příspěvku na nájemné pro Policii ČR Hnojník ve 
výši 4557,- Kč na rok hlasovat. 
 

Hlasování: všech 9 přítomných pro 
 
 
Ad 7) Ţádost o dofinancování na výkon školství pro MŠ H. Tošanovice 
 
Starosta předloţil přítomným ţádost obce Horní Tošanovice o dofinancování na výkon 
školství pro MŠ H. Tošanovice a uvedl, ţe se jedná o částku 34.151,52,- Kč, která by měla být 
převedena na účet MŠ, která ji musí utratit do konce roku 2010. Jedná se o finanční 
prostředky, které byly poskytnuty obci Dolní Tošanovice z dotace ze státního rozpočtu na 
výkon školství, a byla vypočítána v poměru počtu ţáků MŠ v H. Tošanovicích. 
Loni jim tyto prostředky byly uhrazeny poprvé a nyní je pro rok 2010 ţádají podruhé. Také 
starosta uvedl, ţe se bude informovat na Krajském úřadě na konkrétní podmínky, jak se tyto 
prostředky převádí. 

 
N. Honzáková podotkla, ţe se to uţ řešilo loni. 

 
Starosta vyzval k hlasování o schválení převedení finančních prostředků pro MŠ H. 
Tošanovice ve výši 34.151,52,- Kč. 

 
Hlasování: všech 9 přítomných pro 

 
Ad 8) Schválení rozpočtu obce Dolní Tošanovice na rok 2011 
 
Starosta seznámil přítomné s podklady a upozornil, ţe návrh rozpočtu byl zveřejněn na 
úřední desce obce od 3. 12. 2010 do 20. 12. 2010. 
 
 

a. Ţádost o zohlednění a začlenění částky 110.000,- Kč pro MŠ do rozpočtu obce D. 
Tošanovice 
Starosta seznámil přítomné s návrhem rozpočtu pro ZŠ D. Tošanice a MŠ H. 
Tošanovice na rok 2011, který mu paní ředitelka PaedDr. Sylva Martiňáková 
předloţila. V návrhu rozpočtu obce D. Tošanovice je pro rok 2011 částka o 60.000,- Kč 
niţší neţ pro rok 2010. Oznámil ostatním, ţe doposud jsme vystačili s částkami, které 
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přišly z Krajského úřadu pro ZŠ a škole zůstaly i rezervy. Uvedl také, ţe pokud by 
byly navrţené prostředky rozpočtu obce D. Tošanovice na rok 2011 pro ZŠ 
nedostačující, při podání ţádosti ze strany ZŠ jí budou další prostředky vyplaceny. 
Máme vytvořenou rezervu pro toto financování. 
 
N. Honzáková se zeptala, na čem má tedy škola ušetřit, na které z poloţek ve svém 
návrhu rozpočtu, kdyţ šetří uţ teď? 
 
Starosta odpověděl, ţe musí hospodařit tak, aby vyšli, my budeme platit například za 
vyhrnování sněhu, loni bylo zdarma. 
 
N. Honzáková se zeptala, kde je tedy těch 60.000,- Kč, na které poloţce v rozpočtu 
obce, které škola letos nedostala. 
 
E. Bartečková uvedla, ţe mohou čerpat z rezerv, co mají. 
 
N. Honzáková odpověděla, ţe z rezerv chtěli nově vybavit dle hygienických 
poţadavků kuchyň, zakoupit nové skříňky. 
 
Starosta uvedl, ţe v návrhu uvedli výměnu zadních dveří a odpověděl, ţe peníze 
zůstanou v rezervách obce. 
 
Starosta nechal hlasovat o návrhu rozpočtu obce D. Tošanovice pro rok 2011 se 
zohledněním částky 110.000,- Kč pro MŠ. Finanční prostředky v rozpočtu obce D. 
Tošanovice nebudou navýšeny pro ZŠ, ale v případě, ţe se finanční prostředky pro 
ZŠ D. Tošanovice ukáţou ve schválené výši jako nedostačující, bude provedeno na 
základě podání ţádosti ze strany ZŠ D. Tošanovice dofinancování, ze strany obce D. 
Tošanovice.  
 
Starosta vyzval k hlasování o rozpočtu obce Dolní Tošanovice na rok 2011:    

  
příjmy   3 170 000,00  výdaje   4 470 000,00 
financování (+) 1 300 000,00  financování (-)  0,00 
   4 470 000,00     4 470 000,00  
 
- Podrobně viz. příloha č. 4 

Hlasování: 8 přítomných pro 
1 proti 

 
b. Rozpočtová úprava č. 4 / 2010 

Místostarostka pak zmínila, ţe je třeba v rozpočtu obce zlikvidovat částku 1 800 000,- 
Kč z MAS Pobeskydí, je třeba přidat na náklady pitné vody, jsou překročeny a limit 
byl překročen i u voleb, ale tam dostaneme dotaci, takţe je to pořádku.   
 
Starosta vyzval k hlasování o rozpočtové úpravě č. 4/2010 v celkovém objemu: 

  
příjmy   3 370 721,00  výdaje   4 870 721,00 
financování (+) 1 500 000,00  financování (-)  0,00 
   4 870 721,00     4 870 721,00  
 
- Podrobně viz. příloha č. 5  

Hlasování: všech 9 přítomných pro 
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Ad 9) Schválení rozpočtového výhledu na léta 2011 – 2014 
Zastupitelé se seznámili s rozpočtovým výhledem na období 2011 – 2014 (podrobněji v příloze 
č. 6). 

 
M. Gongolová se ptala, zda budeme ţádat o nějaký úvěr? 

 
Starosta odpověděl, ţe moţná o překlenovací úvěr. 

 
I. Stříţ se zeptal, zda budeme ţádat o dotaci na veřejné osvětlení? 

 
Místostarostka odpověděla, ţe je moţnost získat 500.000,- Kč, je to vyhlášeno Krajským 
úřadem z programu rozvoj venkova. 

 
Poté nechal starosta hlasovat o rozpočtovém výhledu na léta 2011 – 2014. 

 
Hlasování: všech 9 přítomných pro 

 
 
Ad 10) Pověření starosty prováděním rozpočtových změn na období od 20. 12. do 31. 12. 
2010 
 
Starosta vysvětlil zastupitelům, ţe se jedná o opatření, aby bylo moţné uhradit nějaké 
mimořádné výdaje, ke kterým by v tomto období došlo. 
 

Hlasování: všech 9 přítomných pro 
 
Ad 11) Aktualizace Obecně závazných vyhlášek o místních poplatcích 
 
Starosta nechal zastupitele seznámit se s aktualizací tří vyhlášek. 
 
Místostarostka navrhla, aby u osvobození za odpady došlo k doplnění o osvobození pro 
občany, kteří mají trvalé bydliště na ohlašovně obecního úřadu a také organizace poskytující 
sociální sluţby, jako je Charita v D. Tošanovicích. 
 
E. Grygarová podotkla, ţe by se do oběţníku měly dát také údaje o sběrném dvoru 
v Třanovicích s telefonním číslem. 
 
Starosta poté nechal hlasovat o schválení aktualizací těchto vyhlášek: 

Obecně závazná vyhláška obce Dolní Tošanovice č. 1/2010 o stanovení systému 
shromaţďování, sběru, přepravy, třídění, vyuţívání a odstraňování komunálních 
odpadů a nakládání se stavebním odpadem na území obce Dolní Tošanovice.  
Obecně závazná vyhláška č. 2/2010 o místním poplatku za provoz systému 
shromaţďování, sběru, přepravy, třídění, vyuţívání a odstraňování komunálních 
odpadů. 
Obecně závazná vyhláška č. 3/2010 o místních poplatcích 

 
Hlasování: všech 9 přítomných pro 

 
 
Ad 12) Schválení ţádosti podání dotace na ministerstvo kultury pro pořízení počítače pro 
zajištění spuštění řádného automatizovaného knihovního procesu 
 
Starosta informoval přítomné o zprávě a návrhu ţádosti paní ředitelky Wolne z Městské 
knihovny Třinec, která oznámila, ţe knihovna by měla být vedena elektronicky a veřejný 
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internet musí být poskytován na jiném počítači, neţ je vedena elektronická evidence knih. 
Obec by se podílela na celkových nákladech částkou 8.000,- Kč. 
 
N. Honzáková zdůraznila, ţe je počítač potřeba, protoţe pro veřejnost musí být samostatný 
počítač s veřejným internetem. 
 
Starosta souhlasil a vyzval ostatní k hlasování o schválení podání ţádosti na dotaci na 
ministerstvo kultury pro pořízení počítače pro zajištění spuštění řádného automatizovaného 
procesu s celkovým podílem obce ve výši 8.000,- Kč. 

 
Hlasování: všech 9 přítomných pro 

 
 
Ad 13) Informace o moţnostech dotací 
 
M. Gongolová informovala zastupitele, ţe je moţnost se ucházet o dotaci z programu Rozvoj 
venkova, při úspěšnosti by dotace z kraje byla 60 %, získali bychom 55.000,- Kč, dotace musí 
být vyuţita například na veřejné prostranství, komunikace apod. 
 
Starosta předloţil 2 návrhy, jak by se dalo s dotací naloţit: 

1) Oprava místních komunikací 
2) Rozšíření veřejného osvětlení 

 
M. Gongolová dodala, ţe kaţdá obec můţe podat maximálně 1 ţádost. 
 
Starosta podotkl, ţe v případě komunikací by se jednalo o komunikaci od Altznauerových ke 
Kavalkovi a o komunikaci k Jursovým, která vede od motelu, ovšem zde nejsou dosud 
vyřešeny majetkoprávní vztahy a proto by se raději přiklonil ke druhému návrhu – rozšíření 
veřejného osvětlení s tím, ţe je potřeba dojednat souhlas majitelů pozemku. 
 
M. Gongolová zdůraznila, ţe je moţnost podat ţádost o dotaci do 28. 01. 2011. 
 
I. Stříţ se zeptal, jaké budou přesně náklady. 
 
Starosta odpověděl, ţe podle vypracovaného projektu, posouzeno odborníkem. 
 
V. Pohludka podotkl, ţe pokud rozšíříme osvětlení, budeme zase více platit za osvětlení. 
 
Starosta odpověděl, ţe někteří osvětlení nemají. 
 
I. Stříţ se zeptal, odkud půjde nové osvětlení v oblasti Tošenůvky? 
 
Starosta odpověděl, ţe tak, jak je tomu na Poleninách, jeden světelný okruh. 
Poté vyzval k hlasování o podání ţádosti na dotaci na rozšíření veřejného osvětlení. 
 

Hlasování: všech 9 přítomných pro 
 

Starosta dále zmínil, ţe pokud vezmeme zaměstnance z úřadu práce na veřejně prospěšné 
práce, dostaneme 50.000,- Kč navíc. 
 
N. Honzáková dodala, ţe u pracovníka VPP můţe být dána podmínka, ţe tento pracovník 
musí být zaměstnán po dobu 4 měsíců na plný úvazek a následně ho musí na plný úvazek 
zaměstnat obec. 
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Ad 14) Všeobecná pošta, různé 
 
Starosta informoval přítomné, ţe v souvislosti s novelizací nařízení, je nutné ještě projednat 
výše odměn zastupitelů od 01. 01. 2011. Uvedl, ţe starosta a místostarostka neměli ve 
schváleném návrhu z minulého zasedání stanovenou maximální výši, a proto tam úprava 
není nutná. U členů a předsedů výborů je nutné výši odměny o 5 % sníţit, tedy u předsedů 
výborů z původních 1340,- Kč na 1270,- Kč a u ostatních členů z původních 460,- Kč na 430,- 
Kč.  
Starosta tedy navrhl tuto výši odměn s platností od 01. 01. 2011 a vyzval k hlasování o tomto 
návrhu: 
 
Starosta  13.000,- Kč 
Místostarostka 11.400,- Kč 
Předsedové výborů 1270,- Kč 
Členové  430,- Kč 
 

Hlasování: všech 9 přítomných pro 
 
S platností od 01. 01. 2011 se mění výše odměn zastupitelů obce Dolní Tošanovice viz. příloha 
č. 7. 
 
Starosta následně seznámil všechny přítomné s došlou poštou, kde mimo jiné bylo například 
poděkování Římskokatolické farnosti Dobratice za finanční příspěvek na opravu kostela 
v Dobraticích. 
 

Zastupitelstvo bere na vědomí 
 
Dále se zmínil o problému paní M. Chlumské z č.p. 1, která nemá vodu, přípojku na obecní 
vodovod. Starosta uvedl, ţe nevidí moţnosti, jak p. Chlumské pomoci. K rozšíření vodovodu 
aţ k č.p. 1 nemá obec prostředky a p. Chlumská by si to musela uhradit sama. 
 

Zastupitelstvo bere na vědomí 
 

Starosta informoval také o poděkování TJ Tošanovice a doplnil, ţe v rozpočtu je schváleno 
pro TJ 50.000,- Kč na rok 2011 a také zohledněna akce, která se bude konat 18. 06. 2011 – 50. 
let fotbalu v D. Tošanovicích, na kterou je schváleno 20.000,- Kč. 
 

Zastupitelstvo bere na vědomí 
 

Jako další bod uvedl starosta budovu na hřišti, která se rozpadá, mohlo by dojít k úrazům, za 
které by byla zodpovědná obec. Proto se informoval o moţnostech opravy s firmami, které 
by stihly do 18. 06. 2011. 
Pan Olšar zpracoval výčet stavebních úprav, které by byly potřeba, ten je na OÚ a kaţdý 
zastupitel má moţnost se s ním seznámit. 
Dále starosta uvedl, ţe někteří zastupitelé mají připomínky na velikost jednotlivých 
místností. 
Celkem by bylo na opravu potřeba 1.650.000,- Kč bez DPH, s DPH by se pak jednalo o částku 
kolem 2 miliónů Kč. 
 

Zastupitelstvo bere na vědomí 
 

Ad 15) Diskuse 
 
I. Stříţ se vrátil k budově na hřišti a podotkl, ţe jsme ve stejné situaci jako na jaře roku 2010, 
budeme financovat úvěrem? 
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Statrosta odpověděl, ţe částečně.  
 
I. Stříţ odvětil, ţe řešíme stejnou situaci, ale rozsah škod je větší. 
 
Starosta uvedl, ţe řešení bude s návazností na současný projekt, pokud se získá dotace, bude 
se pokračovat, pokud ne, nebude do budovy zatékat. 
 
I. Stříţ podotkl, ţe i bez dotace se bude muset budova pak dostavět, aby u pořádaných 
kulturních akcí nedošlo ke zranění. 
 
Starosta odpověděl, ţe minulé podmínky byly nepřijatelné pro obec. 
 

 
Starosta také informoval přítomné o vývoji nového územního plánu. Na Krajském úřadě 
prošel bez připomínek, jsou tam jen drobné změny. Tyto změny zapracuje p. Fusková do ÚP 
a poté bude moci být stanoveno datum veřejného projednávání, po uplynutí 45 dnů. 
Nejbliţší termín tak bude někdy ve druhé polovině února 2011. 
Pokud by se objevily nějaké připomínky k ÚP, zdrţí celý proces o 4 – 5 měsíců. 
 

 
Poté si slovo vzal jeden z hostů, paní Zdeňka Stříţová. 
Vrátila se k bodu projednávání rozpočtu na rok 2011 a přidělení finančních prostředků ZŠ. 
Uvedla, ţe se jí nelíbí, ţe p. ředitelka nevyčerpala rozpočet a proto jí ho obec zkrátila. P. 
ředitelka si nikdy nekladla nějaké vysoké poţadavky, je hloupé, ţe ušetřila na něco a obec jí 
to vezme. 
Poté ještě poděkovala p. N. Honzákové za nedělní koncert v kapličce sv. Cyrila a Metoděje 
z 19. 12. 2010 a také za výlet na Hukvaldy pro seniory v létě a také celkově za akce, které se 
pro seniory v D. Tošanovicích pořádají. 
 
Starosta reagoval na slova p. Stříţové, zdůraznil, ţe apeloval na větu, ţe „V případě, ţe se 
finanční prostředky pro ZŠ D. Tošanovice ukáţou ve schválené výši jako nedostačující, bude 
provedeno na základě podání ţádosti ze strany ZŠ D. Tošanovice dofinancování, ze strany 
obce D. Tošanovice.“ Uvedl také, ţe máme málo ţáčků, coţ je nutné dofinancovávat 
z rozpočtu obce. 
Dále uvedl, ţe zaregistroval, ţe vznikl Club Seniorů Tošanovice, je začleněn i v rozpočtu  
a obec D. Tošanovice ho chce podporovat. 
 
Paní Stříţová na to odpověděla, ţe kdyby byla p. ředitelka razantnější poţadovala by více. 
 
Starosta odpověděl, ţe sám ve škole bydlí a ví, ţe je potřeba vyměnit zadní dveře. Kdyby 
byla škola naplněná, tak by se rozhodovalo o jiných částkách. Vyměnily se okapy a přední 
vchodové dveře. 
 
N. Honzáková podotkla, ţe opravy jsou na místě, protoţe budova školy je obecní. 
 
P. Stříţová dodala, ţe se jí jen nelíbí, ţe kdyţ p. ředitelka ušetřila, tak jí obec peníze vzala. 
 

 
Dále si slovo vzal pan Miloš Dorda. 
Zmínil, ţe by zastupitelstvo mělo dát důvěru občanům, oni ji dali u voleb vám, a dát 
moţnost vyjádřit se k rozpočtovému výhledu občanům, a to třeba formou oběţníku, ankety, 
výzkumu.  
Důvěra občanům, aby se mohli k tomu vyjádřit. 
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Starosta odpověděl, ţe občané D. Tošanovic se rozhodli tak, jak se rozhodli, dle volebních 
programů, které se od sebe moc nelišily. Podotkl, ţe dá rád na názory občanů, pokud 
vznesou nějaké připomínky. 
Ve Švýcarsku se třeba k Ústavnímu zákonu vyjadřují občané a on sám to u závaţných věcí 
nevylučuje. Dále podotkl, ţe na základních věcech, které tu chybí, se shodneme. 
 
 
 
Z á v ě r 
 
                Starosta obce ukončil v 20.00 hod. zasedání.   
 
 
Ověřovatelé zápisu:  
 
E. Bartečková  ______________ 
 
V. Pohludka  ______________ 


